
Title (en)
NEW TETRAHYDRONAPHTHALENE DERIVATIVES.

Title (de)
NEUE TETRAHYDRONAPHTHALIN DERIVATE.

Title (fr)
NOUVEAUX DERIVES DE TETRAHYDRONAPHTALENE.

Publication
EP 0618894 A1 19941012 (EN)

Application
EP 93901878 A 19921218

Priority
• HU 402191 A 19911219
• HU 9200058 W 19921218

Abstract (en)
[origin: WO9312070A1] The invention relates to new tetrahydronaphthalene derivatives of general formula (I) wherein R<1> represents a hydrogen
atom, R<2> represents a hydrogen atom, a C1-4 alkoxycarbonylalkyl or benzyl group, or R<1> and R<2> together represent a group of formula
-(CH2)3-, R<3> represents a hydroxy, C1-4 alkoxy or benzyloxy group or a group of general formula (A), wherein R<5> represents a C1-4
alkyl group, and n represents 0, 1, 2, 3 or 4, and their pharmaceutically acceptable salts, furthermore to a process for preparing the same. The
compounds exert valuable antiulcer and cytoprotective activity in mammals including men.

Abstract (fr)
Nouveaux dérivés de tétrahydronaphtalène répondant à la formule générale (I), dans laquelle R1 représente un atome d'hydrogène; R2 représente
un atome d'hydrogène, ou un groupe alcoxycarbonylalkyle C1-4 ou benzylique; ou R1 et R2, pris ensemble, représentent un groupe de la formule
-(CH2)3; R3 représente un groupe hydroxy, alcoxy C1-4 ou benzyloxy, ou un groupe répondant à la formule générale (A), dans laquelle R5
représente un groupe alkyle C1-4; et n vaut 0, 1, 2, 3 ou 4; et leurs sels pharmaceutiquement acceptables, ainsi que leur procédé de préparation.
Ces composés présentent une précieuse activité antiulcéreuse et cytoprotectrice chez les mammifères, notamment l'homme.
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